
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, 
детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 
Столична община 

Здравейте! 

Смятам,че точка К5 ,даваща допълнителен шанс за кандидатстване в ДГ НЕ ТРЯБВА ДА 
БЪДЕ ПРЕМАХВАНА! 

Като родител на дете,прието в ДГ с яслени групи  и то чрез жребий ,НЕ СЪМ СЪГЛАСНА 
с премахване на тази точка.Нека приетите деца в ДГ с яслени групи продължат в 
градинска група,а тези ,които са приети в СДЯ да имат шанс за прием в ДГ(или директно 
в ДГ без яслени групи в района).Родителят вече се е върнал на работа.След 1 г.(или 2 
зависи кога е прието детето в СДЯ)и ако няма тази точка,шансът детето да бъде 
прието в ДГ прекомерно намалява.А в някои квартали жребият е и на деца с 13т.,а с 
12т.ако станат-направо си остава вкъщи!!! 

Помислете за построяване на нови детски градини и ясли и усвояване на терени ,а не как 
да премахнете и най-малкият шанс детето да се социализира и родителят му да се 
върне на работа! 

Поздрави, 

Десислава Иванова 

 


